 Broadlawns MEDICAL CENTER DES MOINES, IOWA	တၢ်ကရၢကရိဒီဖျၢၣ်လံာ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ- ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲတၢ်ဂ့ၢ်
	နံၤသီ- ၀၆/၂၀၁၉ တၢ်ကွၢ်/တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအကတၢ်တဘျီ-
တၢ်ဂ့ၢ်-	တၢ်ယုၣ်စ့ဒီးတၢ်ထၢတၢ်ဘူးလဲ

I. ကျဲသန့

Broadlawns Medical Center (BMC) ကယုၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်အဘူးလဲဒီးပုၤဆါတဖၣ်လၢတၢ်ထဲသိးတုၤသိးဒီးတၢ်ဂံၢ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်ခဲလၢၣ်လၢအကျိၣ်စ့ဂံၢ်ဘါအိၣ်ကြးဟ့ၣ်တၢ်အဘူးလဲလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲန့ၣ်အီၤတၢ်အူၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဘူးလဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Broadlawns Medical Center ကမၤတၢ်အိၣ်ဒီးအကျဲပတီၢ်တဖၣ်လၢကထၢန့ၣ်တၢ်အဘူးလဲတဖၣ်လၢပုၤဆါအိၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

II. တၢ်ပညိၣ်

ကျဲသန့အံၤအတၢ်ပညိၣ်မ့ၢ်ဒ်သိးကဟံၣ်လီၤကျဲတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်စူးကါအီၤခိဖျိ Broadlawns Medical Center လၢတၢ်ယုၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်အဘူးလဲလၢပုၤဆါတဖၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲ, ဒီးတၢ်ထၢန့ၣ်တၢ်ဘူးလဲလၢစရိပူၤလၢတၢ်အိၣ်သးဝဲပုၤဆါတဖၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဘူးလဲတဖၣ်တန့ၢ်အခါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်လၢဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဘူးလဲတဖၣ်န့ၣ်တနီၤန့ၣ် တၢ်န့ၣ်ဘျးအိၣ်လၢကယုၣ်မၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်အူၣ်ကီၤအတၢ်လုၢ်ဘၢတခါသ့ဒီးဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအီၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဘူးလဲတဖၣ်တနီၤအဂီၢ်သ့ယ Broadlawns Medical Center ဒီးမူၤဒါအိၣ်လၢကယုၣ်တၢ်အဘူးလဲလၢပုၤဆါတဖၣ်န့ၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

III. တၢ်အခိပညိတဖၣ်


က. **ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝီ-** ဒ်တၢ်ဝဲၣ်ဖျါနီၤဖးအီၤလၢ Emergency Medical Treatment and Labor Act (“EMTALA”)(ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဆူၣ်ချ့တၢ်ကူၤစါယါဘျါဒီးပုၤမၤတၢ်ဖဲသဲးတၢ်သိၣ်တၢ်သီ) ပူၤအသိး ဆူၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးအိၣ်ဖျါလီၤတၢ်လီၤဆဲးလၢအမ့ၢ်တၢ်ဆါက့ၢ်ပနီၣ်သတူၢ်ကလၢ်အနးနးကလဲၣ်တဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်တၢ်တဒီးန့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲန့ၣ်ဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝီတဘျီယိအဂ့ၢ် မ့ၢ်တၢ်အကြးလၢတၢ်ကွၢ်ဆိကမိၣ်န့ၣ်အီၤလၢကဟံၣ်န့ၣ်ပုၤဆါအတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အိၣ်လၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်ဘိပူၤ, တၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံးဒိၣ်ဒိၣ်ကလဲၣ်လၢနီၢ်ခိတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်အဂီၢ်, မ့တမ့ၢ် နီၢ်ခိက့ၢ်ဂီၤမၤတၢ်တဘၣ်လီၢ်ဘၣ်စးဒိၣ်ဒိၣ်ကလဲၣ်သ့န့ၣ်လီၤ. ပၣ်ယုၣ်စ့ဂံၢ်ဒီးပိၣ်မုၢ်အိၣ်ဒီးဟုးသးတဂၤလၢအဟၢဖါဆါထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

ခ. **တၢ်ဆါဟံၣ်-** ပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဆါဟံၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲန့ၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဂီၢ်, ယုၣ်ဒီးကရၢခၢၣ်စးတဖၣ်လၢမၤတၢ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ကဲဘျးအဂီၢ်ဒ်သိးကထၢန့ၣ်တၢ်အဘူးလဲတဖၣ်လၢပုၤဆါတဖၣ်ဒ်လၢကျဲသန့ဖိလၢအသိးန့ၣ်လီၤ.

ဂ. **ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ-** ဒ်လၢ Broadlawns Community Care Program (တြိၣ်လိၣ်ပုၤတဝၢအတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တိၣ်ကျဲ) ဒီး Catastrophic Financial Assistance Policy (တၢ်တတၢ်တနီၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအကျဲသန့)A-1006, ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ, တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤဆူၣ်ပုၤဆါတဖၣ်အကျဲ(တဖၣ်) လၢတၢ်ဆါတၢ်လၢလိၣ်ဘၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

ဃ. **တၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝီအကါဒိၣ်-** တၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်ဆါဒီးတၢ်ကူၤစါယါဘျါပုၤအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါ, ဒ်အိၣ်လၢဆူၣ်ချ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤကျဲလၢအဂ့ၢ်ဂီၢ်ခိၣ်ထံးကံၢ်စိပတီၢ်အသိး, တၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢကတုၤထီၣ်ဘးပုၤဆါအတၢ်လိၣ်ဘၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဒီးအဂ့ၢ်အကျိၣ်တဖၣ်လၢတလၢထီၣ်ကွၢ်ပုၤဆါအတၢ်ဘိၣ်ညိ မ့တမ့ၢ် ပုၤဆါအကသံၣ်သရၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲအီၤ, ဒီးတၢ်ဖံးတၢ်မၤအဘူးလဲအစ့ၤကတၢ်လၢအတုၤထီၣ်ဘးပုၤဆါအဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်အိၣ်ဒီးအဂ့ၢ်အဝီန့ၣ်လီၤ.

င. **Extraordinary Collection Actions (“ECAs”)(တၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝီလီၤဆီဂ့ၢ်ဂၤ)**- တၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝီလၢ မ့တမ့ၢ် လၢ BMC အတၢ်ကဲဘျးလၢပုၤဆါတဂၤဒ်သိးကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအဘူးအလဲအဂီၢ်, ဖဲတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်ဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ဂ့ၢ်လၢလၢတဖၣ်အံၤ-


 broadlawns MEDICAL CENTER DES MOINES, IOWA	တၢ်ကရၢကရိဒီဖျၢၣ်လံာ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ- ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲတၢ်ဂ့ၢ်
	နံၤသီ- ၀၆/၂၀၁၉ တၢ်ကွၢ်/တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအကတၢ်တဘျီ- နီၣ်ဂံၢ်- တၢ်ကွဲးပတြီၢ် ကဘျဲးပၤ ၁
တၢ်ဂ့ၢ်-	တၢ်ယုစ့ဒီးတၢ်ထၢတၢ်ဘျးလဲ

- က. တၢ်သုးယံၤထီၣ်တၢ်အဆၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်သမၢကွံာ်တၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ယုထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘျးလဲလၢအပူၤကွံာ်တၢ်ဟ့ၣ်ဒီးအိၤတဖၣ်တချုး တၢ်မၤန့ၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝိအကါဒိၣ် န့ၣ်လီၤ. BMC ကတူၢ်လီၤပံးမူဒါထၢန့ၢ်ကမၢ်လၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတဖၣ်လၢအမၤတံာ်တံာ် ဂ့ၢ်ဂီၢ် အူတၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝိ တစီၢ်တလီၢ်အဂီၢ်လၢတၢ်အိၣ်သးတမံၤလၢလံာ်ဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ခ. တၢ်ဘၣ်ထွဲဒီးသဲးတၢ်သိၣ်တၢ်သီ မ့တမ့ၢ် တၢ်စံာ်ညီၣ်ပိတုအကျဲ (အဒိတဖၣ် ပၣ်ယုဒီးတၢ်စးထီၣ်ကမျၢၣ်သဲးတၢ်ဘျး, တၢ်ပာ်လီၤပုၤ ယုလီၢ်တၢ်တဂၤ, တၢ်ပံးန့ၢ်တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်, တၢ်ဘျီဘၣ်လီၤလဲတဖၣ်) န့ၣ်လီၤ. နီၣ်ဂံၢ်, ကျဲသန့အံၤတဘၣ်ထွဲဒီးပုၤဆါအတၢ်မၤ စၢၤတဖၣ်လၢ, မ့တမ့ၢ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်န့ၢ်အိၤအဘျးလဲခိဖျိကရၢခိၣ်ထံး မ့တမ့ၢ် ကရၢသၢဖုတဖုဒ်အမ့ၢ်တၢ်အုၣ်ကိၤခိပနံၣ်သီ လုၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်လိးန့ၢ်ပုၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်ဘျးလဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နီၣ် Iowa ကီၢ်စံာ်အတၢ်ပျဲအိၣ်ဝဲအသိး, ဝဲပုၤဆါတဂၤပျဲလၢကဘၣ်ဒီးန့ၢ် တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢတၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံးတမံၤမံၤအဂီၢ်န့ၣ်, BMC ကပာ်လီၤန့ၢ်မူဒါလၢတၢ်ဆါဟံၣ်လၢမ့ၢ်ကရၢသၢဖုတဖုအလီၢ်, ဒီးပုၤ လီၢ်တၢ်တမ့ၢ် ECA တဂၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဂ. တၢ်ယုထီၣ်တၢ်ယုအိၣ်လိးတၢ်လၢတၢ်လိးက့ၤဒုၣ်ကမၢ်တမံၤလၢလံာ်အဂီၢ်န့ၣ် တမ့ၢ် ECA ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

- စ. **ပတီၢ်မုၢ်ကျိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖုၣ်ကိာ်**- လံာ်လဲၣ်တဘျီလၢအိၣ်ဒီး BMC အပုၤတဝၢအတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တိာ်ကျဲဒီးတၢ်တတၢ်တနါကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ ကျဲသန့ A-1006 အဂ့ၢ်ဖုၣ်ကိာ်န့ၣ်လီၤ.
- ဆ. **လံာ်ပာ်ပျဲတၢ်ယုစ့လၢတၢ်စံာ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ပံၤလီၢ်ခဲ**- လံာ်ပာ်ပျဲတၢ်ယုစ့ တၢ်ဟ့ၣ်အိၤဆူပုၤဆါတဂၤအအိၣ်ဝဲပုၤဆါဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ကွၢ် ထွဲအိၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲဒီးစံာ်လီၤဘၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဇ. **တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အဆၢကတီၢ်**- တၢ်ကွၢ်ထွဲစးထီၣ်သးဝဲတၢ်ကွၢ်ထွဲနံၤသီဝဲပုၤဆါဒီးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲဒီးတုၤအဝဲတစုလၢတစဲၤခံၤန့ၢ် (၁) ၂၄၀ သီဝဲ ဒီးန့ၢ်လံာ်ပာ်ပျဲတၢ်ယုစ့လၢတၢ်စံာ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ပံၤလီၢ်ခဲ- (၂) ပနီၣ်သံလၢတၢ်ပာ်ပျဲအိၤလၢလံာ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအပူၤတၢ်ဟ့ၣ် လီၤဆူပုၤဆါအိၣ်ဒ်ဘၣ်တၢ်တဲန့ၢ်ပၢ်အဂ့ၢ်ဖဲ ကျဲသန့အံၤအဆၢ IV.B.a.i , မ့တမ့ၢ် (၃) ပနီၣ်သံလၢတၢ်ဟ့ၣ်အိၤထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဆၢ ပူၤကွံာ်န့ၣ်လီၤ.

IV. တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၣ်ကွၢ်

- က. Broadlawns Medical Center ကဟ့ၣ်တၢ်ယုထၢအကျဲတဖၣ်လၢအိၣ်အဂ့ၢ်အကျိၣ်လၢပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ်လၢထဲးဂံၢ်ထဲဘါဟ့ၣ်အတၢ် ဘျးလဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နီၣ်ဂံၢ်, BMC မုၢ်လၢလၢပုၤဆါတဖၣ်ကဟ့ၣ်တၢ်ဘျးလဲတဖၣ်လၢဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲအဂီၢ်, ဒီး ကပူၤဘၣ်စရိဖိၣ်ဝဲအကါဒိၣ်အိၣ်အလီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- ခ. BMC တဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ပံးဂ့ၢ်ဝိလီၤဆီဂုၤဂၤတဖၣ်လၢပုၤဆါတဂၤလၢဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်န့ၢ်အိၤတၢ်ဘျးလဲလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်တုၤလၢတၢ် ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအိၣ်ဒီးအဂ့ၢ်အကျိၣ်ဒ်သိးပုၤဆါကပာ်သ့ၣ်ပာ်သးဘၣ်လၢတၢ်အိၣ်ဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ ဒီးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၣ်ကွၢ်လၢတၢ် ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.
 - က. တၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢအကြးအဘၣ် ပၣ်ယုဒီးတၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ပံးဂ့ၢ်ဝိတဖၣ်လၢလံာ်အံၤဝဲလၢာ်-
 - i. တၢ်ကွဲးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ (ဒီးတၢ်ကျဲးစးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်လၢတၢ်ကတီၢ်) ဆူပုၤဆါကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအိၣ်လၢအ ကီၢ်, တၢ်ဟ့ၣ်န့ၢ်ပတီၢ်မုၢ်ကျိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖုၣ်ကိာ်, ဆါတံာ် ECAs လၢတၢ်ဆါဟံၣ်ကပံးဂ့ၢ်ဝိဝဲသ့ၣ်အလီၢ်မုၢ်အိၣ်, ဒီးပာ်ပျဲ ထီၣ်န့ၢ်ပနီၣ်သံဝဲလၢ ECAs ဝဲလဲၣ်တခါဘၣ်တၢ်ပာ်ပျဲအိၤလၢတစဲၤခံၤန့ၢ် ၃၀ သီဝဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤလံာ်တၢ်ဘိးဘၣ် သ့ၣ်ညါအံၤလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ.

 DES MOINES, IOWA	တၢ်ကရၢကရိဒီဖျၢၣ်လံာ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ- ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲတၢ်ဂ့ၢ်
	နံၤသီ- ၀၆/၂၀၁၉ နီၣ်ဂံၢ်- တၢ်ကွဲးပကြိ တၢ်ကွၢ်/တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအကတၢ်တဘျီ- ကဘျးပၤ ၁
တၢ်ဂ့ၢ်-	တၢ်ယုစ့ဒီးတၢ်ထၢတၢ်ဘူးလဲ

ii. တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤဆါတဂၤလၢတီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်ယးကဘၣ်မၤပုၤအိၣ်ဂ့ၢ်ဂ့ၢ်လဲၣ်, ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ပုၤဆါတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢအကြးအဘၣ်ဒ်သိးကမၤဘၣ်ဖဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆါဟံၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤလၢတၢ်ပရၢပူၤဒီးကဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဆဲးကျၢအဂ့ၢ်အကျိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ယၢၤလၢအမၤစၢၤဘၣ်ပုၤဆါလၢတၢ်မၤပုၤဘၣ်တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

iii. ယုသ့ၣ်ညါဆါတံာ်တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအတၢ်ခွဲးယၢ် ဖဲပုၤဆါမ့ၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်ဖဲတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အကတၢ်ခါန့ၣ်လီၤ.

၁. **BMC** တၢ်သုးယံၤထီၣ်တၢ်အဆၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်သမၤကွံာ်မ့ၢ်ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါလံာ်ယုစ့တဖၣ်လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်, ဖိာ်ထွဲထီၣ်လၢတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအကြးအဘၣ်လၢတၢ်သုးယံၤထီၣ်တၢ်အဆၢန့ၣ်လီၤ. **BMC** ကဘၣ်ဟ့ၣ်ပုၤဆါတၢ်ပတံထီၣ် **FAP** ကွံာ်ဒီးဒီးတၢ်ကွဲးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအိၣ်လၢအဂီၢ်, ဒီးဟံၣ်ဖျါပနီၣ်သံလၢတၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ် **FAP** အံၤလၢတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပနီၣ်သံအံၤတဘၣ်ဖဲခံၣ်န့ၢ် ၃၀ သီဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤလံာ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤ မ့တမ့ၢ် ၂၄၀ သီဖဲ လံာ်ဟံၣ်ဖျါတၢ်ယုစ့တဖၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝံၤလီၤခံ ခိၣ်ထံးကတၢ်တဘျီအနံၤသီလၢအပူၤကွံာ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ပတံထီၣ် **FAP** အလၢပုၤဘၣ်လၢတၢ်တီၣ်ထီၣ်အိၣ်မ့ၢ်အိၣ်လၢဆၢကတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်သးပူၤန့ၣ်, **BMC** ကဘၣ်ရဲၣ်ကျဲမၤချူထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်အဂ့ၢ်လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးပတီၢ်အိၣ်ဖဲအသိးန့ၣ်လီၤ.

ည. **BMC** တဂ့ၢ်ထၢန့ၢ်တၢ်လၢပုၤဆါအတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ပျဲပူၤအိၣ်လၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်အဂီၢ်လၢကီၢ်ဖဲၣ် မ့တမ့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖိၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီဖဲလံာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တ. ပုၤဆါတဂၤမ့ၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်ဒီး **BMC** နၢ်လၢပုၤဆါန့ၣ်ကြးဒီး **Medicaid** အဂီၢ်န့ၣ်, **BMC** ကသုးနံၤသုးသီဆါတံာ်တၢ်တုၤထီၣ်ခွဲးယၢ်တုၤလၢပုၤဆါပတံထီၣ် **Medicaid** ဒီးတၢ်ဆါတံာ်န့ၢ်အိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ထွဲဒီး **Medicaid** အခွဲးယၢ်အဂီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.


ထ. ပုၤဆါတဂၤအတၢ်ကြးထီၣ်ဘးလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်မ့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဆါတံာ်လီၤအိၣ်, ဒီး **BMC** ကပျဲပူၤကွံာ်သးလၢ တၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝီလီၤဆီဂ့ၢ်ဂၤ လၢ ၁၀၀ သီအဂီၢ်စးထီၣ်ဖဲပုၤဆါအ လံာ်ဟံၣ်ဖျါတၢ်ယုစ့လၢတၢ်စံၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝံၤလီၤခံ အခိၣ်ထံးကတၢ်တဘျီအနံၤသီ, ယုာ်ဒီးပနီၣ်သံအဂ့ၢ်လၢလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤပုၤဆါလၢတၢ်ဒုးန့ၢ်ပၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖဲ ကျဲသန့အဆၢ **IV.B.a.i** အသိးန့ၣ်လီၤ.

က. ပုၤဆါမ့ၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်ဖဲတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အဆၢကတၢ်ပူၤတဘျီလၢလၢန့ၣ်, ဒီးတၢ်ဆါဟံၣ်ကဘၣ်ဆိကတီၢ်ကွံာ် **ECAs** တမံၤလၢလၢ, ဆါတံာ်န့ၢ်ပုၤဆါအတၢ်ခွဲးယၢ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်, ဒီးတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤဆါလၢမ့ၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအိၣ်လၢအဂီၢ်ခါတအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.

iv. ပုၤဆါမ့ၢ်ကြးဒီးကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဘၣ်ဆၢအခွဲးယၢ်တအိၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲကလီၤအိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်, တၢ်ဆါဟံၣ်ကဘၣ်န့ၢ်ပုၤဆါလံာ်ယံးယၢ်တဘျီလၢဟံၣ်ဖျါပုၤဆါအတၢ်ထီၣ်ကမၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

v. ပုၤဆါမ့ၢ်ကြးဒီးကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤန့ၣ်, တၢ်ဆါဟံၣ်ကဘၣ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအပူၤကွံာ်တၢ်မၤန့ၢ် **ECAs** အဂ့ၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

၁. ပုၤဆါမ့ၢ်တီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်လၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အဆၢကတၢ်ပူၤ, တၢ်ဆါဟံၣ်ကဘၣ်ဆိကတီၢ်ကွံာ် **ECAs** တမံၤလၢလၢလၢပုၤဆါတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤအလၢပုၤဘၣ်ဒီးတၢ်ဆါဟံၣ်ဆါတံာ်ဖဲလၢမ့ၢ်ပုၤဆါကြးဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ခါန့ၣ်, မ့တမ့ၢ် တုၤလၢပုၤဆါလုာ်သ့ၣ်ခါပတံလၢကဟ့ၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်တုၤလၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အဆၢကတၢ် ၂၄၀ သီစးထီၣ်လၢလံာ်ဟံၣ်ဖျါတၢ်ယုစ့လၢတၢ်စံၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝံၤလီၤခံအခိၣ်ထံးကတၢ်တဘျီအနံၤသီ, ပနီၣ်သံတၢ်ဟ့ၣ်လီၤပုၤဆါလၢလံာ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢတၢ်ဒုးန့ၢ်ပၢ်အဂ့ၢ်လၢကျဲသန့အဆၢ **IV.B.a.i** ပူၤအသိး, ဒီးပနီၣ်သံလၢတၢ်စံးဆါအဆိကမိၣ်ဟံၣ်တၢ်ကလီၢ်တၢ်ဆါတံာ်တအိၣ်ဒီးခွဲးယၢ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤဘၣ်အဂီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.

 broadlawns <small>MEDICAL CENTER</small> DES MOINES, IOWA	တၢ်ကရၢကရိဒီဖျၢၣ်လံာ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ- ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ဂ့ၢ်	
	နံၤသီ- တၢ်ကွၢ်/တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအကတၢ်တဘျီ-	၀၆/၂၀၁၉
တၢ်ဂ့ၢ်-	တၢ်ယုစုဒီးတၢ်ထၢတၢ်ဘူးလဲ	

ဂ. တၢ်ဆါဟံၣ်ပၢ်ဂၢ်ပၢ်ကျၢၤ ECAs ဖဲပုၤဆါမ့ၢ်တတီၣ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စုတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤအလၢပုၤလၢ ၂၄၀ သီတီၢ်ပုၤစးထီၣ်ဖဲလံာ်ပၢ်ဖျါတၢ်ယုစုလၢတၢ်စံၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝံၤလီၢ်ခံအခိၣ်ကတၢ်တဘျီအနံၤသီဒီးတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်မ့ၢ်တုၤထီၣ်တၢ်ပတံနီၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ. ပုၤဆါတဖၣ်လၢဒီးန့ၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအါကတီၢ်ဖဲ BMC န့ၣ်, တၢ်ဆါဟံၣ်ကသးမံတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်လၢကျဲသန့အံၤတကတီၢ်ယီၤပူၤန့ၣ်လီၤ. BMC မ့ၢ်ဟံၣ်ဖျါပုၤဆါအလံာ်တၢ်ယုစုတဖၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအါကတီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်, တမ့ၢ်တၢ်ပၢ်ဂၢ်ပၢ်ကျၢၤ ECA(တဖၣ်) တုၤလၢတၢ်ပတံနီၣ်တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ကတီၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအပူၤကွံာ်ဘူးကတၢ်အဂီၢ်ဝံၤလီၢ်ခံန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ခိဖျါ ပုၤဘျၢတၢ်တဖၣ်ကမံးတံာ်ခိၣ်န့ၣ် ဖဲလၢယုၤ ၁၈, ၂၀၁၉ န့ၣ်လီၤ.

Jody Jenner, စံၣ်ညါၢ်ကွၢ်ခိၣ်